

# Bestyrelsesmøde tirsdag d. 16. maj 2023

## Dato, tidspunkt, sted, deltagende

- 16-05-23, kl. 17.00, hos Eline
- Deltagende: Mette, Julie, Victor, Caroline, Frida, Eline, Tobias. Afbud: Teis

## Godkendelse af tidligere referat

- Ja

## Debatpunkter

- KSI stævne
  - Mere promovring → tovholderne snakker med holdene
  - Mulighed for fælles hold mellem de forskellige hold
  - Finde sponsorater til dette → Frida kigger på det
  - 3./4. herre laver et show omkring KSI-stævne til deres bødekaskefest.
- DSFI (10 vs. 70 mennesker) - lige meget betaling
  - Update fra AUS møde: Der bliver givet andre fordele, som vil blive fastsat til næste møde i Idrætsudvalget (22. maj), hvor Teis deltager.
  - Victor og Julie tager til DSFI infomøde onsdag d. 17 maj
    - Diskutere om vi skal have mere fra AUS eller om vi skal gøre DSFI til en frivillig tjans i stedet for obligatorisk. Tages med videre til næste møde.
- Årets JAI nomineringer
  - Det skal være en social ting (klub) og ikke en bestyrelsespost. Man skal måske mere kigge på selve nomineringen og ikke bare dem, som har fået flest stemmer.
  - Bestyrelsesmedlemmer skal ikke kunne vinde Årets JAI'er, da man også skal se på de mennesker på holdene, som gør en masse for klubben. Måske lave en ny nominering ala Årets Holdspiller.
  - Lave en form for Award-show, hvor man kan fremvise Årets spiller osv. fra de andre hold, så alle i klubben kan se det.
  - Lave en liste med overvejelser til Socialudvalget, som de evt. kan tænke over.
- Sommertræningstider i Annexen (især fredagen)
  - Onsdagstræning for damerne fungerer super godt. Dog lidt mangel på træner.
  - Fredagstræning aflyses for både damer og herrer, da den ikke bliver brugt.

- Research projekt om smerte med AU
  - Forsker fra AU, der laver forsøg med smertetolerance. Opslag ud omkring det? Nej.
- DHL-stafetten i år → tildelt til 1./2. holdene - hvordan skal ordlyden være?
  - obligatorisk?
    - Torsdag d. 24. august. Mindst 20 mand. 20.000 kr. til klubkassen for at tage bænke ned fra kl. 22.00-03.00 - 5 timer.
    - Det er svært at sige noget er obligatorisk om natten.
    - Startes med at meldes ud til herreholdene. Derefter til resten af klubben, hvis antallet ikke nåes. Forskellig ordlyd til de forskellige hold.

### **Beslutningspunkter**

- Aarhus HC - Fonden for Aarhus Støtter Håndbolden
  - Vil gerne høre input til hvordan de bedst kan støtte vores forening.
  - Svar mellem uge 17-20.
  - Vi har tid. Victor inden for 2 uger. Tobias efter 2 uger.
  - Finansiering til: Sociale aktiviteter (ift. stævne), håndværkertilbud.
  - Caroline finder ud af, hvad det egentlig handler om.

### **Informationspunkter**

- Trænerstatus
  - 2 ansøgninger. 2 til damerne - den ene er blevet overtalt til at søge som herretræner.
  - Mange klubber søger træner.
  - Jagd: Vil gerne være med til kampene for herrerne.
  - Hardrup: Kan muligvis overtales til at hjælpe ved kampe.
  - Der er styr på 3./4. holdene.
- Ændring i turneringen → Jyllandsserie, Fynsserie osv. nedlægges og der kommer Danmarksserie igen.

### **Regnskabsorientering**

- Tilskudsregnskab
  - Kan ikke få aktivitetsstøtte, medmindre man har underskrifter på tilskudsregnskab. Problemet er løst.

### **Opsamling på "Tasks"**

#### **Næste møde fastsættes:**

- Onsdag d. 14. juni kl. 18.00 hos Frida

#### **Punkter til næste møde:**

- Trænerstatus